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KLASA: 024-02/24-01/04 

URBROJ:2178-28-02-24-2 

U  Gornjoj Vrbi, 19.06.2024. godine 

                                                                 Zapisnik 

         o radu 17. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 19.06.2024. godine, 

s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

DUNJA ODOBAŠIĆ,  MAJA GREGURIČEVIĆ, MARINA STOJANAC, ĐURO JURIĆ 

KATUŠIĆ, MARIJA KURKUTOVIĆ, IVAN HODAK, IVICA EREŠ i MATO RAŠIĆ. 

Odsutni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

IRENA TADIĆ, TOMISLAV MARIJIĆ, ANTONIJA TOLIĆ, ZDENKO JURIĆ i ANDRIJA 

ANUŠIĆ. 

Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  

Danijel Odobašić djelatnik JUO, Višnja Babler, djelatnica JUO. Zapisnik vodi: Lidija 

Resanović. 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  

Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje Zapisnik o radu sa             

16. sjednice Općinskog vijeća i Zapisnik s nastavka 16. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Đuro Jurić-Katušić, iznosi primjedbe na Zapisnik; 

1. Traži da se u zapisniku ispravi pogrešno naveden broj katastarske čestice u raspravi o 

donošenju Odluke o davanju u zakup državnog poljoprivrednog zemljišta. Naime 

naveden je k.č.br. 113, a treba biti k.č.br. 213. 

2. Također vezano za raspravu pod 1. točkom Dnevnog reda nije točno navedeno pitanje 

koje je postavio, vezano za postupanje izvođenja iz posjeda dosadašnjih zakupaca, 

koje bi trebalo obavijestiti da ne obrađuju više zemlju, obzirom je donesena nova 

Odluka. Pitao je što će se dogoditi u slučaju da dosadašnji zakupnik na pola čestice 

zasije uljanu repicu, koja se skida u u 5.i 6. mjesecu,  a na drugoj polovici  posije 

kulturu koja se skida u jesen. On može zemljište s kojeg je skinuo repicu preorati  i 

zasijati npr. pšenicu.    

Primjedbe su uvažene i u skladu s tim će se zapisnik ispraviti. Nakon provedenog glasovanja 

Predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Zapisnik o radu 16. sjednice Općinskog 

 



vijeća, te po provedenom glasovanju konstatira da je isti, uz tražene ispravke i dopune, 

jednoglasno usvojen. 

 

     Na usvajanje potom daje predloženi dnevni red. Po provedenom glasovanju konstatira da 

je za sjednicu jednoglasno utvrđen slijedeći: 

 

  -   Aktualni sat  

 

1.  Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 

01.siječnja do 31.prosinca 2023.godine 

( U privitku: Odluka općinskog načelnika o raspodjeli sredstava između proračunskih 

pozicija proračuna Općine gornja Vrba za 2023.godinu) 

2. Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2023.godine 

3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja  miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na 

području Općine Gornja Vrba 

( u privitku: Zapisnik savjeta potrošača Općine Gornja Vrba) 

4. Prijedlog Zaključka   o objavi Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove 

Općinskog savjeta mladih Općine Gornja Vrba 

 

- Aktualni sat 

Marija Kurkutović, pita može li se što učiniti da se ukloni raslinje kod pružnog prijelaza Klis, 

jer je nepregledno uključivanje u promet kad se dolazi od Donje Vrbe. Također bi bilo 

potrebno postaviti ogledalo na spajanju Ulice Željka Kožulja i Ulice sv. Filipa i Jakova radi 

sigurnosti i bolje preglednosti. 

Danijel Odobašić napominje da je isti problem na spoju iz Ulice Matije Gupca i Ulice vrbskih 

žrtava. 

Općinski načelnik, o navedenom će se razgovarati sa nadležnima iz ŽUC-a i HŽ-a . Sigurnost 

u prometu je nešto što pripada prioritetima za pronalaženje rješenja. 

Ivan Hodak, pita mogu li se obnoviti slova na spomeniku kod škole u Donjoj Vrbi, te može li 

općina pomoći kod postavljanja klima-uređaja u školske prostorije. 

Općinski načelnik, odgovara da će se slova obnoviti, a što se tiče postavljanja klima uređaja u 

školi, razgovarat će o tome s ravnateljem.  

Đuro Jurić- Katušić, pita kakav je trenutni status k.č.br. 41/1, obzirom je Ugovor o zakupu 

istekao 31.05.2024. Pita na koji je način g. Slavko Bilandžija i dalje upisan u Agenciji i 

ARKOD- u kao posjednik.  Imenovani će za tu česticu dobiti 23.000,00 eura i isto toliko kad 

skine usjev. 

Danijel Odobašić, navodi da je parcelacija k.č.br. 41/1 pri kraju, elaborat je gotov, a pristupit 

će se i izradi izmjena i dopuna Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu RH. Iz Ministarstva poljoprivrede dostavljen je naputak vezano za izdavanje 



potvrda JLS radi upisa poljoprivrednog zemljišta u ARKOD. Potvrde se daju do završetka 

natječaja za zakup, odnosno uvođenja u posjed novih zakupnika. 

Općinski načelnik, dodaje da Općina nikome, pa tako ni g. Bilandžiji nije izdala potvrdu o 

korištenju zemljišta do provedbe natječaja. Poziva vijećnika Đuru Jurića-Katušića da, ukoliko 

želi, može doći u Općinsku upravu izvršiti uvid u dostavljeni naputak Ministarstva 

poljoprivrede. 

Mato Rašić, pita što je s ovjerom ugovora u Županijskom državnom odvjetništvu. 

Marica Pavlović, pročelnica JUO navodi da je sva dokumentacija koju su iz ŽDO tražili 

kopirana i dostavljena. Čeka se njihov odgovor. Radi se o ukupno 7 ugovora. 

Po završetku aktualnog sata prešlo se na raspravu po utvrđenom Dnevnom redu. 

Obzirom su 1. i 2. točka dnevnog reda tematski povezane, predsjednica Općinskog vijeća 

predlaže objedinjenu raspravu, što je prihvaćeno. 

 

TOČKA 1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 

01.siječnja do 31.prosinca 2023.godine 

( U privitku: Odluka općinskog načelnika o raspodjeli sredstava između proračunskih pozicija 

proračuna Općine gornja Vrba za 2023.godinu) 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 01.siječnja do 

31.prosinca 2023.godine dostavljen je vijećnicima u zakonskom roku elektronskim putem. 

 

TOČKA 2. Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2023.godine 

 

Odluka o raspodjeli rezultata na dan 31.12.2023.godine dostavljena je članovima Općinskog 

vijeća elektronskim putem uz Poziv za sjednicu. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna dostavljen je vijećnicima ranije sukladno odredbama Zakona o proračunu. 

 

Uvodno obrazloženje vezano za 1. i 2. točku Dnevnog reda, daje Višnja Babler, viši stručni 

suradnika za proračun i financije.  

Navodi slijedeće; 

 

Godišnjim obračunom Proračuna općine Gornja Vrba za 2023. godinu utvrđeni su ostvareni 

prihodi i primici u iznosu 1.432.733,01 EUR. 

Rashodi i izdaci utvrđeni prema pozicijama Proračuna za 2023. godini izvršeni su u izvještajnom 

razdoblju u ukupnom iznosu 1.296.932,74 EUR. 

Iz toga proizlazi da je ukupni višak prihoda na dan 31.12.2023. godine 659.326,03 EUR te će 

se koristiti za Proračunom utvrđene programe i projekte u 2024., 2025. i 2026. godini a 

između ostalog to su: rekonstrukcija općinskog trga, izgradnja mjesnog groblja Gornja Vrba, 

izgradnja biciklističke staze Donja Vrba – Slavonski Brod, zacijevljenje kanala u Ul. Vrbskih 



žrtava, sanacija kolnika u Ul. Matije Mesića, izgradnja ceste na k.č.br. 114/10 K.O. Vrba, 

izgradnja ceste 22. svibnja, izgradnja ceste Bl. A. Stepinca te drugi.    

Đuro Jurić – Katušić, navodi da se pri usvajanju Proračuna vodi računa o tome da bude uravnotežen. 

Čitajući vodič za građane koji se sastavlja uz prijedlog proračuna za narednu godinu, utvrdio je da su 

neke investicije koje su bile planirane nisu izvršene i obratno. Daje primjer amandmana vijećnika 

Tomislava Marijića da se izdvajanja za sport povećaju za 16.000,00 kn uz obrazloženje da je 

razgovarao s članovima uprava sportskih klubova, a prvenstveno s upravama  NK „Zvonimir“, NK 

„Omladinac“ i škole nogometa „NOPO“. Stajalište je svih da su povećani troškovi režija, te je iz tog 

razloga predloženo povećanje na poziciji sporta. Vezano za navedeno Škola nogometa NOPO nije 

dobila nikakvo povećanje u odnosu na prošlu godinu. Nadalje navodi da su planirane aktivnosti 

vezano za k.č.br. 41/1, traženo je da se osmisli način na koji bi se navedeno zemljište uredilo. Sam je 

dostavio u općinu jedan projekt. U početku se o tome raspravljalo, onda je zamrlo. Načelnik je vezano 

za to, rekao da mu ne pada na pamet dati 40 do 50 tis.eura za izradu projekta. 

Općinski načelnik, odgovara da se za sredstva koja se dodjeljuju udrugama raspisuje natječaj, te se 

sukladno raspoloživim sredstvima i dostavljenim prijavama sa udrugama sklapaju ugovori. Istina je da 

je stavka za sport povećana zbog povećanja tekućih troškova, a ŠN koristi i igralište i rasvjetu, kao i 

sanitarni čvor za što računi stižu na NK Omladinac. 

Vezano za k.č.br. 41/1, navodi da je u tijeku parcelacija na neizgrađeno građevno zemljište i 

poljoprivredno zemljište. Kada se postupak završi, tek se tada može od države potraživati dio koji se 

vodi kao neizgrađeno građevno zemljište. 

 

TOČKA 1. Po završetku rasprave predsjednica Općinskog vijeća daje na usvajanje Godišnji 

izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Gornja Vrba za razdoblje od 01.siječnja do 31.prosinca 

2023.godine. Po provedenom glasovanju konstatira da isti nije donesen obzirom na rezultate 

glasovanja ( 3 glasa ZA, 4 PROTIV i 1 SUZDRŽAN) 

 

TOČKA 2. Uvodno pojašnjenje daje Višnja Babler, a kako nije bilo rasprave po predloženom 

dokumentu, daje se na glasovanje Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata na dan 

31.12.2023.godine, te se konstatira da Općinsko vijeće sa 4 glasa PROTIV, 3 ZA i 1 

SUZDRŽAN nije usvojilo Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja na dan 31.12.2023.godine. 

 

TOČKA 3.Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja  miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na 

području Općine Gornja Vrba ( u privitku: Zapisnik savjeta potrošača Općine Gornja Vrba) 

     

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja  miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na 

području Općine Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima elektronskim putem uz poziv za 

sjednicu 

Uvodno obrazloženje daje Danijel Odobašić, koji ističe da je davatelj usluge „Jakob Becker“ 

zatražio povećanje fiksnog dijela za 2,00  eura iz razloga porasta cijena energenata, troškova 

održavanja voznog parka a posebno cijene odlaganja prikupljenog otpada na odlagalištu u 

Županji, koje je poraslo za 50%. U konačnici povećanje fiksnog dijela je povoljnije za 

građane. Ujedno daje podatke o visini fiksnog dijela odvoza otpada, nakon povećanja, 



odvojeno za kućanstva odnosno korisnike koji nisu u kategoriji kućanstva, sa PDV-om 

odnosno bez PDV-a. Ukoliko se ovakav prijedlog ne prihvati Jakob Becker će povećati 

varijabilni dio što bi bilo nepovoljnije za građane koji imaju više otpada i izvoze ga svaki 

utorak. Do sada je usluga s 4 odvoza mjesečno koštala 11,02 eura (83,00 kn), a ukoliko se 

ovaj prijedlog prihvati biti će 12,34 eura (93,00 kn). Npr. istočne općine plaćaju za 4 odvoza 

15,93 eura (120 kn). 

Ivan Hodak, pita što ulazi u fiksni dio, te tko je o tome pregovarao. Postoji  li mogućnost da 

oni povećaju i varijabilni dio. 

Danijel Odobašić, odgovara da se iz fiksnog  dijela plaćaju tekući troškovi koncesionara. Što 

se tiče samog povećanja, isto je u sladu sa Zakonom o gospodarenju otpadom. Ukoliko 

koncesionar poveća varijabilni dio cijene odvoza komunalnog otpada, morat će o tome 

izvijestiti općinu, kako bi se mogla provesti obvezna procedura javnog savjetovanja  sa 

javnošću. 

Đuro Jurić Katušić, navodi kako se prilikom dovoza otpada u Becker, obvezno ide na vagu. 

Općinski načelnik, odvoze otpada u reciklažno dvorište, plaća općina po količini predanog 

otpada. 

Ivica Ereš, pita za cijenu odvoza u gradu Sl. Brodu.  

Pročelnica JUO, navodi da je fiksna cijena 6,64 eura (50,00 kn), ali grad je propisao kupovinu 

vrećica za pojedine vrste otpada.  

Nakon kraće rasprave, u kojoj su sudjelovali i drugi vijećnici, daje se na glasovanje Prijedlog 

Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja  

miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine 

Gornja Vrba te se konstatira da Općinsko vijeće sa 6 glasova Za i 2 SUZDRŽANA prihvatilo: 

        - Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja  

miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine 

Gornja Vrba 

                                                                                 

TOČKA 4. Prijedlog Zaključka   o objavi Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove 

Općinskog savjeta mladih Općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Zaključka   o objavi Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Općinskog 

savjeta mladih Općine Gornja Vrba dostavljen je članovima Općinskog vijeća elektronskim 

putem uz poziv za sjednicu.  

Pročelnica JUO obrazlaže da će se po usvajanju ovog zaključka na web stranici općine 

objaviti Javni poziv. Ukoliko se nitko ne javi, poziv će se ponoviti. 

Nakon završene rasprave po dnevnom redu, predsjednica Općinskog vijeća, zaključila je sjednicu u 

18,45 sati. 

Zapisnik vodila:                                                                                     PREDSJEDNICA 

Lidija Resanović                                                                                OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 


